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Protokół nr 9/2025  

z posiedzenia Komisji Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki Rady Powiatu w Poznaniu  

w dniu 13 stycznia 2025 r.  

 

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: Pan Tomasz Łubiński, Wicestarosta Poznański oraz członkowie 

Komisji (lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

 

Pan Paweł Bocian, Przewodniczący Komisji Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki otworzył i poprowadził 

posiedzenie Komisji.   

 

Poprosił o powstanie oraz uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłego radnego, Jacka Szeszuły.  

 

 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 rok.  

5. Sprawy bieżące.  

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

 

Komisja Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki przyjęła jednogłośnie pozytywnie protokół z dnia 

21.10.2024r. oraz z wyjazdowego posiedzenia w dniach 27-28.11.2024r.  
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4. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 rok 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, ze do 30 grudnia 2024 można było przesyłać propozycje 

tematów do planu pracy. Pojawiła się jedna propozycja, radnej Marzeny Fiedler, która została 

uwzględniona w planie pracy.  

 

Pan Waldemar Demuth zaproponował, aby w planie pracy pojawiły się następujące zagadnienia. 

„Organizacja imprez masowych, kulturalnych, sportowych, itp. w aspekcie obowiązujących przepisów 

prawa. Warto byłoby na takie spotkanie zaprosić przedstawicieli organizatorów, policji, ZDP, aby 

przedstawić aktualnie obowiązujące interpretacje przepisów dotyczących organizacji imprez 

masowych, czy art. 65 prawo o ruchu drogowym, itd. Ponieważ pojawia się wiele rozbieżności, 

wprowadzania organizacji czasowej ruchu na drogach. Organizatorzy imprez albo nie dostosowują się 

do tych przepisów, np. z niewiedzy, często występują też rozbieżności kompetencyjne i potem 

pojawiają się problemy, jest to trudny temat ponieważ dotyczy wielu imprez. Co jakiś czas warto byłoby 

się spotkać z organizatorami i służbami. Przepisy są w miarę stałe, ale bardzo często zmieniają się ich 

interpretacje.” 

 

Pan Tomasz Łubiński powiedział „imprezy masowe maja różny charakter. Nas dotyczą wszystkie 

imprezy dotykające dróg. Wtedy jest potrzebny Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej, Dyrektor 

ZDP i przedstawiciele organizatorów z gmin i Komendy Miejskiej Policji.” 

 

Pan Jacek Sommerfeld powiedział „takie spotkanie można byłoby poszerzyć. Przedstawiciele gmin z 

którymi ja rozmawiałem z Murowanej Gośliny, czy Czerwonaka podkreślają, że bardzo długo czeka się 

na decyzje związane z projektami organizacji ruchu, ale nie tylko ma to związek stricte z zawodami 

sportowymi, ale także z remontami i modernizacjami dróg.” 

 

Pan Tomasz Łubiński skomentował, że jest to zagadnienie dotyczące Wydziału Komunikacji.  

 

Pan Jacek Sommerfeld powiedział, że chciałem przekazać to oczekiwanie włodarzy z mojego okręgu. 

Czasami to uniemożliwia, albo sprawia, że prowadzenie inwestycji w gminach jest bardzo nerwowe. Z 

tego co wiem, dzisiaj mamy tylko dwóch pracowników, którzy się tym zajmują.” 

 

Pan Wicestarosta skomentował, że będzie trzeci.  
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Pan Jacek Sommerfeld powiedział, że „w tym roku może spłynąć ponad 4000 wniosków. W związku z 

tym temat ten nie tylko powinien być podjęty w zakresie sportu, ale są też inwestycje. Dobrze byłoby 

nie zawężać tego tylko do sportu.” 

 

Pan Wicestarosta dodał, że przy takim ujęciu tego zagadnienia, nie jest już to kompetencja tej komisji.  

 

Pan Waldemar Demuth powiedział, że drugi temat dotyczy kwestii wykorzystania powiatowej bazy 

sportowej dla mieszkańców poszczególnych gmin. Trzecie zagadnienie dotyczy morsowania. Pojawia 

się tutaj problem prawny. Nie można korzystać z kąpielisk poniżej 14 stopni. Innej formie zapisanej w 

polskim prawie nie ma.” 

 

Pan Łukasz Szał powiedział „patrząc na to, jak w różnych gminach rozwijają się biegi pomyślałem, że 

warto byłoby, być może pobudzić jakieś stowarzyszenie do działania, aby zorganizować powiatowe 

grand prix, czyli biegaj dookoła powiatu.” 

 

Pan Wicestarosta odparł, że prawdopodobnie jedna organizacja złożyła taką ofertę.  

 

Pan Jacek Sommerfeld dodał, że do tematu o Teatrze Muzycznym można byłoby także dodać 

Filharmonię, która jest dofinansowywana przez powiat.  

 

 

Posiedzenia Komisji będą odbywały się zwykle w poniedziałki o godzinie 12.30.  

 

Pani Marzena Fiedler powiedziała „zaproponowałam, aby na jednym z posiedzeń gościć Włodzimierza 

Łęckiego, byłego Wojewodę oraz Zbigniewa Szmidta, autora zdjęć do albumu pt. „Stacje kolejowe w 

powiecie poznańskim.” 

 

 

5. Sprawy bieżące. 

  

Ustalono, że plan pracy Komisji wraz z wprowadzonymi zmianami zostanie zatwierdzony na 

posiedzeniu w lutym. Plan pracy stanowi załącznik do protokołu.  

6. Wolne głosy i wnioski.  
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Nikt nie zabrał głosu.  

 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Prowadzący obrady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany i zamknął posiedzenie Komisji.  

 

                 
 
 
 

Protokół sporządziła: Patrycja Papina 

 
 

                       Przewodniczący Komisji Kultury,  
     
                         Kultury Fizycznej i Turystyki     

  
 
 

                             Paweł Bocian    


